

Pursuant to the Order of the Day, the Honourable Senator Cochrane moved, seconded by the Honourable Senator Macquarrie, that the Bill C-115, An Act to amend the Indian Act (designated lands), be read the second time.

After debate, and—
The question being put on the motion, it was—
Resolved in the affirmative.

The Bill was then read the second time.

With leave of the Senate,

The Honourable Senator Cochrane moved, seconded by the Honourable Senator Tremblay, that the Bill be referred to the Standing Senate Committee on Legal and Constitutional Affairs.

After debate, and—
The question being put on the motion, it was—
Resolved in the affirmative.

Orders No. 3 to 5 were called and postponed until the next sitting of the Senate.

Pursuant to the Order of the Day, the Senate resumed the debate on the motion of the Honourable Senator Bonnell, seconded by the Honourable Senator Petten, for the second reading of the Bill S-15, An Act to amend the Patent Act.

After debate,
The Honourable Senator Barootes moved, seconded by the Honourable Senator Doyle, that further debate on the motion be adjourned until the next sitting of the Senate.

After debate, and—
The question being put on the motion, it was—
Resolved in the affirmative.

Order No. 7 was called and postponed until the next sitting of the Senate.

The Order of the Day being read,
With leave of the Senate,

The Honourable Senator Doyle resumed the debate on the motion of the Honourable Senator Murray, P.C., seconded by the Honourable Senator Roblin, P.C.:

That the Standing Senate Committee on Foreign Affairs be authorized to examine the subject-matter of the Bill C-130, An Act to implement the Free Trade Agreement between Canada and the United States of America, in advance of the said Bill coming before the Senate or any matter relating thereto.

After debate,
The Honourable Senator Frith moved, seconded by the Honourable Senator Perrault, P.C., that further debate on the motion be adjourned until the next sitting of the Senate.

Suivant l'Ordre du jour, l'honorable sénateur Cochrane propose, appuyé par l'honorable sénateur Macquarrie, que le Projet de loi C-115, Loi modifiant la Loi sur les Indiens (terres désignées), soit lu la deuxième fois.

Après débat,
La motion, mise aux voix, est adoptée.

Le projet de loi est alors lu la deuxième fois.

Avec la permission du Sénat,
L'honorable sénateur Cochrane propose, appuyé par l'honorable sénateur Tremblay, que le projet de loi soit déferé au Comité sénatorial permanent des affaires juridiques et constitutionnelles.

Après débat,
La motion, mise aux voix, est adoptée.

Les articles nos 3 à 5 sont appelés et différés à la prochaine séance du Sénat.

Suivant l'Ordre du jour, le Sénat reprend le débat sur la motion de l'honorable sénateur Bonnell, appuyé par l'honorable sénateur Petten, tendant à la deuxième lecture du Projet de loi S-15, Loi modifiant la Loi sur les brevets.

Après débat,
L'honorable sénateur Barootes propose, appuyé par l'honorable sénateur Doyle, que la suite du débat sur la motion soit renvoyée à la prochaine séance du Sénat.

Après débat,
La motion, mise aux voix, est adoptée.

L'article n° 7 est appelé et différé à la prochaine séance du Sénat.

A la lecture de l'Ordre du jour,
Avec la permission du Sénat,
L'honorable sénateur Doyle reprend le débat sur la motion de l'honorable sénateur Murray, C.P., appuyé par l'honorable sénateur Roblin, C.P.,

Que le Comité sénatorial permanent des affaires étrangères soit autorisé à étudier la teneur du Projet de loi C-130, Loi de mise en oeuvre de l'Accord de libre-échange entre le Canada et les États-Unis d'Amérique, avant que ce projet de loi soit soumis au Sénat ou toute question s'y rattachant.

Après débat,
L'honorable sénateur Frith propose, appuyé par l'honorable sénateur Perrault, C.P., que la suite du débat sur la motion soit renvoyée à la prochaine séance du Sénat.